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    Notulen Deelnemersvergadering  

    Stichting Ondernemersfonds Zelhem 

    Jaimy’s Restaurant  

    14 november 2024 

 

 

Aanwezig bestuur: Henk Hollak (voorzitter), Jurgen Wissink (secretaris),                 

Bert Hommenga (penningmeester), René Jansen en Chantal Jaaltink. 

Notulist: Caroline Wesselink. 

 

Opening  

Henk Hollak opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom.  

 

Vaststellen agenda 

Geen van de aanwezigen heeft een agendapunt toe te voegen. De agenda wordt 

vastgesteld.  

 

Notulen 14 maart 2024 

Geen van de aanwezigen heeft opmerkingen over de notulen van 14 maart 2024. 

De notulen worden vastgesteld. De notulen zijn te vinden op de site van SOF. 

 

Mededelingen 

Henk en Bert hebben op 18 november een gesprek met de gemeente. Zij moeten dan de 

jaarstukken overleggen aan de gemeente en de cijfers verantwoorden. Het SOF bestuur 

blijft afhankelijk van de gegevens die wij van de gemeente krijgen. Het SOF bestuur weet 

nog steeds niet hoeveel deelnemers SOF eigenlijk heeft. De gemeente blijft schermen 

met het punt privacy. Henk blijft vragen stellen aan de gemeente. De gemeente zorgt 

voor de controle van bedrijven die SOF-plichtig zijn. Voor deze controle moet SOF 

betalen. Daarom vindt het bestuur dat er openheid moet komen in het aantal 

ondernemingen die aan SOF moeten bijdragen.   

 

Van de Penningmeester 

Penningmeester Bert neemt de aanwezigen mee door de cijfers.  

Her en der zijn wat cijfers geïndexeerd.  

Er is een nieuw evenement bijgekomen: Zelhem op de fiets. 

De activiteiten in 2025 zijn begroot op € 42.000,--. In april 2025 horen we pas van de 

gemeente wat het budget voor 2025 is. Het laatste jaar ontving SOF € 34.500. 

Er ontstaat dus waarschijnlijk een tekort. Gelukkig kunnen we een eventueel tekort 

opvangen door het bedrag dat in coronatijd is gespaard.  
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Het SOF bestuur heeft geen invloed op het bedrag dat SOF ontvangt van de gemeente. 

Uiteraard wel op de uitgaven. Als blijkt dat we in april 2025 wederom minder binnen 

krijgen dan begroot, moet er kritisch gekeken worden naar de evenementen.  

 

Rondvraag 

Er worden geen vragen meer gesteld.  

 

Sluiting 

Voorzitter Henk Hollak dankt iedereen voor zijn of haar inbreng en aanwezigheid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


